
Beseda s europoslancom 

Piatok 18.1.2019 sa žiaci septimy a oktávy zúčastnili na besede s Ing. Ivanom Štefancom, 

súčasným poslancom Európskeho parlamentu. Počas takmer dvoch hodín mali možnosť 

diskutovať na aktuálne témy, pýtať sa na problémy, ktoré ich zaujímajú. Budúcnosť 

Európskej únie, bezpečnosť krajín, rešpektovanie autorských práv, ochrana osobných údajov, 

európska legislatíva – to všetko boli témy, na ktoré žiaci dostávali kompetentné odpovede.  
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